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Czy wiecie, że można się zawodowo zajmować promowaniem książek? To naprawdę
fascynujące zajęcie! Polega nie tylko wprowadzaniu do świadomości czytelników konkretnych
autorów i książek, ale także na organizacji spotkań, festiwali, odczytów i wszelkich działań,
które przybliżają ludzi do literatury. Zajmuję się tym już od 20 lat, czyli od chwili, gdy w Polsce
pojawił się wolny rynek książki. Podobnie od 20 lat związana jestem rodzinnie z Rabką,
regularnie tu bywam i coraz bardziej lubię…. Ale dopiero niedawno te moje dwie fascynacje, w
jednej chwili, którą doskonale pamiętam, zestrzeliły się w jeden pomysł.

  

  

Iwona Haberny - twórca Festivalu
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